
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1273
Vil ministeren i forlængelse af samrådet den 17. juni 2021 om politiets passivitet under
demonstration på Nørrebro – hvor ministeren oplyste, at Kammeradvokaten er blevet
valgt ud af de fire større danske advokatfirmaer, som Justitsministeriet har anmodet om
et tilbud på, hvordan de ville håndtere sagen, til at varetage Justitsministeriets interesser
i sagen, hvor den litauiske entreprenør har stillet krav om erstatning og stævnet den
danske stat ved den internationale voldgiftsret ICSID – redegøre for årsagerne til at
valget faldt på Kammeradvokaten i denne sag fremfor et af de øvrige advokatfirmaer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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